

Pressemitteilung ▪ Press Release

m law group Partner Peter W. Kremer nimmt am Nationalen Strategieprozess „Innovationen in der Medizintechnik“ der Bundesregierung teil

1. März 2012

Mit den ersten Sitzungen der fünf Arbeitsgruppen hat die Bundesregierung im Februar 2012 den von ihr initiierten „Nationalen Strategieprozess Innovationen in der Medizintechnik“ gestartet. Das Bundesministerium für Bildung und Forschung (BMBF) führt zusammen mit dem Bundesministerium für Wirtschaft und Technologie (BMWi) und dem Bundesministerium für Gesundheit (BMG) diesen ressortübergreifenden Strategieprozess durch. Peter W. Kremer, Partner der **m law group**, nimmt auf Einladung der Bundesregierung an dem Strategieprozess als Mitglied der Arbeitsgruppe 5 teil.

Das wirtschafts- und gesundheitspolitische Ziel des Strategieprozesses, der im Laufe des Jahres 2012 diverse Akteure aus der Politik, Wissenschaft, Industrie und dem Gesundheitswesen in Berlin in insgesamt fünf Arbeitsgruppen zusammenbringt, ist es, den Innovationsprozess in der Medizintechnik zu beschleunigen und einen aktiven Beitrag zur Stärkung des Standortes Deutschland als Player in der globalen Medizintechnikbranche zu leisten.

Die Arbeitsgruppe 5 konzentriert sich thematisch auf die Stufe der Markterschließung des Innovationsprozesses. Rechtsanwalt Peter W. Kremer bringt seine langjäh-

m law group Partner Peter W. Kremer participates in the National Strategy Process “Innovations in the Medical Device Industry”, initiated by the German Federal Government

March 1, 2012

The German Federal Government has started the National Strategy Process “Innovations in the Medical Device Industry”. The first sessions of five task forces were held in February 2012. The Federal Ministry of Research and Education, together with the Federal Ministry of Economics and Technology and the Federal Ministry of Health organize the strategy process at a concerted action at inter-departmental level. Peter W. Kremer, partner at **m law group**, participates, upon invitation by the Government, in the Strategy Process as a member of one of the task forces.

The Strategy Process brings together various key players in politics, science, industry and the health care sector throughout the year 2012 in five task forces being held in Berlin. The economic and health care policy objective of the Strategy Process is to accelerate the innovation process in the medical device sector and to make an active contribution to strengthen Germany as a prime location for the global medical device industry.

As to the subject, the task force 5 concentrates on the level of the market development within the innovation process. Peter W. Kremer will contribute to the process

rigen Erfahrungen aus der Beratung von Unternehmen aus der Medizintechnikbranche in den Prozess und die Diskussion ein. mlawgroup als eine der führenden Kanzleien in der Beratung von Technologieunternehmen kennt die Probleme der Medizintechnikbranche, insbesondere im Umfeld der Markteinführung von neuen Produkten. Die Kanzlei freut sich daher, durch Teilnahme eines ihrer Partner in diesem wichtigen Strategieprozess die deutsche Medizintechnikbranche zu unterstützen.

Weitere Informationen zu dem Nationalen Strategieprozess unter:

and the discussions its long-time experience in advising medical device companies. mlawgroup, being one of the leading law firms specialized in serving technology companies, knows very well the problems of the medical device sector, in particular in connection with the market launch of new products. **m law group** is proud to support the German medical device industry in the National Strategy Process by having one of its partners attending the process.

Further information about the National Strategy Process "Innovations in the Medical Device Industry" is available under

www.strategieprozess-medizintechnik.de

Über m law group ▪ *About m law group*

m law group ist eine Anwaltskanzlei mit Sitz in München. Wir beraten ausschließlich Technologieunternehmen und deren Investoren.

m law group is a law firm located in Munich, Germany. We exclusively advise technology companies and their investors.

Fachgebiete ▪ *Practice Areas:*

- Start-up & Venture Capital
- Corporate & Compliance
- IP-Strategy & Due Diligence
- Patents & Utility Models
- Trade Marks & Domains
- Designs & Copyrights
- Unfair Competition & other IP Rights
- Labour & Employment
- Business & Technology Transactions
- Litigation & Arbitration
- Mergers & Acquisitions

Branchen ▪ *Industries:*

- Information and Communication Technology
- Semiconductor Technology
- Optic
- Biotech
- Medtech
- Cleantech
- Automotive
- Mechanical Engineering
- Process Engineering
- Control Engineering

Peter W. Kremer

peter.kremer@mlawgroup.de
Tel. +49 89 24 213 112

m law group

Partnerschaft von Rechtsanwälten
Besner Kreifels Kremer von Baum
Maximilianstraße 31
80539 München
Deutschland/Germany

Tel. +49 89 24 213 0
Fax +49 89 24 213 213
info@mlawgroup.de